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trafiksikkerhedsprojektet på Jyllingevej 

 

Kære medlemmer af TMU 

På Teknik- og Miljøudvalgsmødet den 19. maj skal I tage stilling til udsættelse af projekter 

i hele byen, heriblandt en eventuel yderligere forsinkelse af trafiksikkerhedsprojektet ved 

fodgængerovergangen ved Krogebjerg på Jyllingevej i Vanløse.  

Vanløse Lokaludvalg opfordrer Teknik- og Miljøudvalget til at igangsætte projektet nu, da 

det allerede er forsinket to år. Endnu en udsættelse af projektet ved Krogebjerg er 

uacceptabel i forhold til trafiksikkerheden for både skolebørn i kvarteret og for de mange i 

alle aldre, der skal med buslinje 19, som har stoppested ved overgangen. 

Vi har i Vanløse ventet mange år på en løsning for denne farlige overgang på en af byens 

mest befærdede gader. Det bør ikke forsinkes yderligere, og vi håber derfor, at Teknik- og 

Miljøudvalget vil følge forvaltningens anbefaling om at gennemføre 

trafiksikkerhedsprojektet på Jyllingevej ved Krogebjerg som planlagt.    

Med venlig hilsen 

Jan Lindboe 

Forperson for Vanløse Lokaludvalg 

 


